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Ophogen kredieten Lorbaan Grashoek en Merwijck Kessel (2025-028) 
 

Nr. Vraag: Antwoord: 
 

 De heer Sander Janssen, fractie Lokaal Peel en Maas: 
 

1. Het gaat onder andere over de uitbreiding van het project met 
verkeersmaatregelen op de Marisbaan en Vliegertsdijk. Waarom 
worden deze twee gebieden toegevoegd en is het noodzakelijk voor 
dit gebied? 

Project Lorbaan is niet uitgebreid maar is samengevoegd met 
projecten Marisstraat en Vliegertsdijk. Door de werkzaamheden 
gecombineerd uit voeren besparen we kosten en veroorzaken we 
minder overlast voor de omgeving. Werkzaamheden op de 
Marisstraat en Vliegertsdijk bestaan uit maatregelen uit het 
Strategisch Plan Verkeersveiligheid (SPV). Door de geplande 
herinrichting op de Marisstraat sluit je aan op de school/thuis route 
Kaumeshoek en voltooi je de fietsveilige verbinding met het dorp 
Grashoek.   
Op de Vliegertsdijk liggen de snelheden systematisch te hoog en 
willen we de gemiddelde snelheid omlaag brengen door een aantal 
verkeersremmende maatregelen.  
 

2. In de voorbereiding is een onvoorziene bodemsanering 
geconstateerd. Waar is deze geconstateerd? In het oorspronkelijke 
plangebied of de beoogde uitbreiding op de Marisbaan en 
Vliegertsdijk? 
 

Deze is geconstateerd in het oorspronkelijke plangebied Lorbaan 
onder de betonbaan delen.  

 


